



MEDIA RELEASE

World Racquetball Championships Underway



WINNIPEG (August 24, 2024) – Action begins Saturday for Team Canada as the International Racquetball Federation World Championships get underway. The event, hosted in San Antonio, USA, from August 23 to 31, 2024, will see participation from twenty-nine nations.

Canada is fielding a strong team, with athletes competing in singles, doubles, and team events.

The women's team features Frédérique Lambert (Montréal), Juliette Parent (Saint-Jacques), Christine Keay (New Westminster), and Danielle Ramsay (Saskatoon).

Representing the men's team are Samuel Murray (Baie-Comeau), Coby Iwaasa (Lethbridge), Kurtis Cullen (Brandon), and Trevor Webb (Kitchener).

The team is supported by Head Coach Michel Gagnon (Longueuil), Assistant Coaches Tim Landeryou (Saskatoon) and Rino Langelier (Montréal), Therapist Amy Barrette (Baie-Comeau), and Team Leader Jen Saunders (Winnipeg).

The tournament's first three days, from August 24 to 26, will feature a preliminary round for singles and doubles. Athletes' performances during this round will determine their seeding for the elimination bracket, which kicks off on August 27. Finals for the singles and doubles events are scheduled for August 29. The team competitions for both men and women begin on August 29, with the finals set for August 31.

Fans can catch the action live via Pan Am Sports, with streams available on their website, as well as on the International Racquetball Federation's Facebook page and YouTube channel. Relevant links will be provided below.

Additionally, the singles event serves as a qualifier for the 2025 Chengdu World Games.

Links:

[Draws & Results](#)

[Pan Am Sports Channel](#)

[IRF Facebook Page](#)

[IRF YouTube Channel](#)

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. Join our community.

For more information contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422





COMMUNIQUE

Les Championnats du monde de racquetball vont commencer !

WINNIPEG (24 août 2024) - L'action va commencer samedi pour l'équipe canadienne alors que les Championnats du monde de la Fédération internationale de racquetball vont débiter. L'événement, organisé du 23 au 31 août 2024 à San Antonio aux États-Unis, verra la participation de vingt-neuf nations. Le Canada présente une équipe solide, avec des athlètes participant aux épreuves de simple, de double et par équipe.

L'équipe féminine est composée de Frédérique Lambert (Montréal), Juliette Parent (Saint-Jacques), Christine Keay (New Westminster) et Danielle Ramsay (Saskatoon).

Les représentants de l'équipe masculine sont Samuel Murray (Baie-Comeau), Coby Iwaasa (Lethbridge), Kurtis Cullen (Brandon) et Trevor Webb (Kitchener).

L'équipe est soutenue par l'entraîneur en chef Michel Gagnon (Longueuil), les entraîneurs adjoints Tim Landeryou (Saskatoon) et Rino Langelier (Montréal), la thérapeute Amy Barrette (Baie-Comeau) et la chef d'équipe Jen Saunders (Winnipeg).

Les trois premiers jours du tournoi, du 24 au 26 août, comprendront un tour préliminaire pour les simples et les doubles. Les performances des athlètes lors de ce tour détermineront leur place dans le tableau d'élimination qui débitera le 27 août. Les finales des épreuves de simple et de double sont prévues pour le 29 août. Les compétitions par équipe pour les hommes et les femmes débiteront le 29 août et les finales auront lieu le 31 août.

Les fans peuvent suivre l'action en direct via Pan Am Sports, avec des flux disponibles sur leur site web, ainsi que sur la page Facebook et la chaîne YouTube de la Fédération internationale de racquetball. Les liens pertinents sont fournis ci-dessous.

En outre, l'épreuve de simple sert de qualification pour les Jeux mondiaux de Chengdu en 2025.

Liens :

[Tirages au sort et résultats](#)

[Chaîne sportive Pan Am](#)

[Page Facebook de la FIR](#)

[Chaîne YouTube de la FIR](#)

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre